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Aan de gemeenteraad  
 
 
Onderwerp : Ontwikkeling Grenspad/Botterstraat 
 
 
Beste gemeenteraadsleden, 
 
 
Wellicht dat u ons al kent van de ontwikkeling van de Plaveensehof, een kleinschalige ontwikkeling in 
het oude dorp met een aantal visserswoningen en een karakteristieke hooibergwoning. 
 
Op dit moment zijn wij bezig met een ontwikkeling van woningen tussen het Grenspad en de 
Botterstraat, wat nu nog een bedrijfsterrein is. Naast ambtelijk overleg, hebben wij hier afgelopen 
week ook met wethouder Boom over gesproken. Hij adviseerde ons de plannen ook met de 
verschillende fracties in de gemeenteraad te overleggen. Dat vinden wij een goed idee en daarom 
zouden wij zo mogelijk graag een dergelijk overleg plannen met de verschillende 
(vertegenwoordigers van de) fracties. 
 
Naar wij begrepen hebben, zijn er nog 2 fractievergaderingen op maandagavonden in juni (22 en 29) 
voordat het zomerreces begint. Vanzelfsprekend begrijpen wij dat het als gevolg van het coronavirus 
minder makkelijk is om langs te komen bij deze vergaderingen en staan daarom natuurlijk ook open 
voor een andere manier van overleg als dat beter haalbaar is. Wij horen graag van u wat de 
mogelijkheden zijn. 
 
 

Met vriendelijke groet, 
James Stuivenberg 
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